



THE GOVERNOR GENERAL · LE GOUVERNEUR GÉNÉRAL

I am delighted to offer my warmest greetings to everyone taking part in the 2013 Tour du Canada.

In so many ways, exercise is a vital part of our lives, contributing to our physical, mental and emotional health. It also helps to bring us together, as individuals and as a community. Whether we are participating in a sport, or cheering on and supporting others, being active allows us to create bonds with one another.

The Tour du Canada is a very good example of connecting at a human scale. Since 1988, participants that have taken part in the circuit have had the chance to sample the rich diversity that makes Canada so unique. The ties that are bound between participants during this pan-Canadian adventure have the potential to last an existence.

One thing I am certain about, however, is that the scenery offered by the ocean coasts, tall mountains, open fields and quiet forests that compose Canada's rugged and majestic landscape will remain frozen in their memory.

I wish everyone a wonderful and safe journey.

David Johnston

June 2013



THE GOVERNOR GENERAL · LE GOUVERNEUR GÉNÉRAL

Je suis ravi d'offrir mes plus chaleureuses salutations à tous les participants au Tour du Canada 2013.

À bien des égards, l'exercice joue un rôle essentiel dans nos vies, contribuant à notre santé physique, mentale et émotionnelle. Il donne aussi aux gens et aux communautés l'occasion de se réunir. L'activité physique favorise l'établissement de liens interpersonnels entre les athlètes qui pratiquent un sport et entre les partisans venus les encourager.

Le Tour du Canada est l'un de ces événements qui favorisent les rapprochements humains. Depuis 1988, les participants qui entreprennent l'excursion goûtent à la riche diversité qui fait l'unicité du Canada. Ils pourraient même entretenir jusqu'à la fin de leur vie les liens tissés durant cette aventure pancanadienne.

Une chose est certaine, ils garderont à jamais en mémoire les littoraux, les hautes montagnes, les champs à perte de vue et les forêts tranquilles qui composent les paysages majestueux et sauvages du Canada.

Je vous souhaite un voyage à la fois merveilleux et sécuritaire.

A handwritten signature in black ink, which appears to read "David Johnston". The signature is fluid and cursive.

David Johnston

Juin 2013



Photo: Sgt Serge Gouin, Rideau Hall

© Her Majesty The Queen in Right of Canada represented by the Office of the Secretary to the Governor General (2010) / © Sa Majesté la Reine du Chef du Canada représentée par le Bureau du secrétaire du gouverneur général (2010)